

Calendar

Fri, Feb 3

Principal's Coffee, 8:30 AM, **NEW LOCATION:** Gunn Library

Mon, Feb 6

Site Council, 4 PM, Staff Lounge

Tue-Thu, Feb 7-9

Gunn Choir Staff Musical, 8 PM, Paly PAC

Tue, Feb 7

AMC Math Test - Alternate schedule (see [Calendar](#))

Thu, Feb 9

PTSA Meeting, 8:45 AM, Bow Gym PE Classroom

Mon-Wed, Feb 13-15

3-Day Week Schedule (see [Calendar](#))

Thu-Mon, Feb 16-20

NO SCHOOL - President's Day weekend

周五, 2月3日 校长的咖啡, 8:30 AM, 新的位置: Gunn图书馆

周一, 2月6日 理事会, 下午4点, 工作人员休息室

周二 ————— 周四, 2月7-9日 Gunn合唱团员工音乐, 8 PM, Paly PAC

周二, 2月7日 AMC数学测试 - 备用日程表 (见日历 [Calendar](#))

周四, 2月9日 PTSA会议, 8:45 AM, Bow健身房PE教室

周一 ————— 周三, 2月13-15日 3天工作日计划 (见日历[Calendar](#))

周二 ————— 周一, 2月16日至20日 NO SCHOOL - 总统周末

Gunn

Jasmine

LIVE Webinar on Proposed Changes to Bus Routes 22, 522, 32, 34, 35, 40, 51, 52, 88, 89 在研会上公交线路22, 522, 32, 34, 35, 40, 51, 52, 88, 89 提出的化

Tue, Feb 7, 2-3 PM 周二, 2月7, 下午2-3点

There will be a live webinar at <https://youtu.be/OeuJZzn60C> about proposed bus service changes in Palo Alto, including the VTA88 that serves Gunn. These changes are part of a county-wide redesign of VTA service planned to launch in fall of 2017. See a VTA presentation. Respond to questions and comments from participants. VTA will accept comments through February 20. Learn more about the draft plan and send comments to <http://nextnetwork.vta.org>. Copy VTA Board here: board.secretary@vta.org.

VTA is also considering bus fare adjustments (including student fares) in addition to route and schedule changes. Complete their latest survey to inform their review of bus fares

here: <https://www.surveymonkey.com/r/VTAFAreReviewPublicInput>.

是一个在研会<https://youtu.be/OeuJZzn60C>, 关于在Palo Alto的公交服化的建, 包括VTA服于GUNN的VTA88。些化是VTA划的全国性划的一部分将在2017年秋季布。看VTA的述。参与者反和建。VTA将在2月20日接受建。了解更多的草案和提交建到:
<http://nextnetwork.vta.org>。VTA的董事会: board.secretary@vta.org.

VTA也在考公交票价的整(包括学生票)除了路和表的化。完成最新的:
<https://www.surveymonkey.com/r/VTAFAreReviewPublicInput>.

Book Drive for Tiekunu Primary School in Kenya 肯尼Tiekunu小学捐

Drop off by Wed, Feb 15, Rm E-2 周三, 2月15日, 放在E-2教室

Students in Tiekunu Primary School need English reading books from 1st to 5th grade. These books will be used in Tiekunu's classroom library as supplemental reading materials. Research has shown it is best to support literacy from an early age. Gunn's Stairway to Literacy Club calls for your support to donate English reading books -- whether used or never-read -- to help students at Tiekunu in Kenya. To donate books, simply drop them off to room E-2 inside the box labeled "Books for Kenya." Any questions, please email StairwayToLiteracy@gmail.com.

Tiekunu小学的学生需要从1到5年的英。些将用于Tiekunu教室作充材料。研究表明最好从小开始写能力的培养。Gunn的楼梯文化俱部呼吁您的支持捐英籍——无是使用或从不——帮助在肯尼Tiekunu的学生。捐,把放在E-2房里的盒子里,盒子的是“肯尼的”。有, 系: StairwayToLiteracy@gmail.com.

Juana Run Needs Volunteers Juana Run跑步活动需要志愿者

The Juana Run is February 25, and we need your support on Race Day. All proceeds from the Juana Run go to Gunn Athletics. Here are the links to sign up and THANKS! Please sign up to volunteer at <http://tinyurl.com/gw6cfv7> and specifically for Course Monitors at <http://tinyurl.com/zta5y4k>.

2月25日的Juana Run跑步活动，需要你的支持。所有所得将归Gunn的运动员。下面是注册的链接，感谢大家！志愿者请在链接里注册<http://tinyurl.com/gw6cfv7> 和赛程的链接<http://tinyurl.com/zta5y4k>。

Please Consider Chaperoning for Service Day 服务日考虑陪伴服务

Thu, Mar 2 周四, 3月2日

The student teams need parent chaperones for this to happen! Each year Youth Community Service (YCS) works with Gunn to implement the popular Community Service Day. This year's date is Thursday, March 2nd. Over 300 students will travel on buses to service sites in the community to perform a day of service. Parent chaperones will support the trained student team leaders during the hours of service, 8 AM to 2:15 PM. Service sites are listed on this [chaperone sign-up link](#). Please consider supporting our students in this way. Better yet, grab a friend and sign up together. Contact Norma Hesterman at nhesterman@pausd.org.

学生需要家长的陪伴。每年的社区服务日青少年社区服务都有Gunn合作。今年的日期是3月2日，周四，300多名学生将做巴士去社区服务站行一天的服务。家长陪伴将帮助培养学生的服务。在整个的服务时段，早8点到下午2点15。服务点列在：[chaperone sign-up link](#)。通过各种方式支持我们的学生。更好的是，再找个朋友一起注册。联系：Norma Hesterman at nhesterman@pausd.org。

Section2 Linda Fan

UPDATE: Gunn PTSA Financial Accountability

更新：Gunn PTSA责任

The generosity of Gunn Families is the sole source of funding for the Gunn PTSA. Wonder what we do with your donations? Click [here](#) to get a mid-year update, describing the programs and events we fund to benefit Gunn students/staff/parents, and the larger community. Any questions, please contact your Gunn PTSA co-presidents: Barbara Best (barbarabest@gmail.com) or Keri Wagner (keriwagner@gmail.com).

Gunn家庭的慷慨是Gunn PTSA的唯一资金来源。想知道我们用你的捐款做什么？点击[这里](#)得年中更新，描述我们资助的项目和活使Gunn学生/员工/家长和更大的社区受益。如有任何问题，请联系您的Gunn PTSA主席/总裁：Barbara Best (barbarabest@gmail.com) 或Keri Wagner (keriwagner@gmail.com)。

In Search of PTSA Volunteers

找PTSA志愿者

Will you have a child at Gunn High School next year? Consider joining the Gunn PTSA as a volunteer. It is a great way to get involved and meet other wonderful Gunn parents. Click here(<http://gunn.paloaltopta.org>) for more information about the PTSA and PTSA volunteer positions. If you are interested in a position, would like more information or know of someone we should contact please let us know! Gunn PTSA Nominating Committee 2017:

Sonya Bradski: sonyangary@gmail.com

Olivia Viveros: oviveros@comcast.net

Liz Dong: lizdong@yahoo.com

Ann Xu: ann_xu@yahoo.com

明年你会会有一个孩子在冈恩高中吗？考虑加入Gunn PTSA作为志愿者。这是一个伟大的方式来参与和满足其他的Gunn父母。点击这里 (<http://gunn.paloaltopta.org>) 了解有关PTSA和PTSA志愿者职位的更多信息。如果你对某个职位感兴趣，想了解更多信息或知道某人我们应该联系，请告诉我们！ Gunn PTSA提名委员会2017：

Sonya Bradski : sonyangary@gmail.com

Olivia Viveros : oviveros@comcast.net

Liz Dong : lizdong@yahoo.com

安徐 : ann_xu@yahoo.com

FROM THE PREVIOUS I

从以前的□□ : **SSUE:**

Need Volunteers for 2017 Lunar New Year Teachers and Staff Appreciation Luncheon

2017年□□新年教□和工作人□感□午餐需要志愿者

Fri, Feb 3, 11:45 AM-2:45 PM

周五, 2月3日, 11:45 AM-2 : 45 PM

We are hosting a luncheon for Gunn teachers and staff to celebrate the Lunar New Year, Year of the Rooster. The PTSA provides the funding for this event, and we need some food donations and volunteers. Please click on [2017 Gunn Lunar New Year Lunch](#) to sign up. We really appreciate your support. If you have any questions, please contact Tina Li (tinali1@gmail.com), Linda Duan (duanly2000@gmail.com) or Ann Xu (ann_xu@yahoo.com).

我□正在□□恩教□和工作人□□□午宴, □祝□□新年□年。PTSA□此活□提供□金, 我□需要一些食物捐□和志愿者。□点□[2017年Gunn Lunar新年午餐注](#)

册。我非常感谢您的支持。如果您有任何问题，请联系Tina Li（tinali1@gmail.com），Linda Duan（duanly2000@gmail.com）或Ann Xu（ann_xu@yahoo.com）。

Site Council Meeting

会理事会会

Mon, Feb 6, 4-6 PM, Staff Lounge

周一，2月6日下午4-6点，工作人员休息室

Each month, Site Council discusses a few points of the school improvement plan (as developed during the WASC accreditation process) and other school updates/issues raised by our principal, PTSA, parents, and students. To see a copy of this month's agenda (or information from previous meetings), visit the [Site Council web site](#). If you have a question about a whole-school issue or policy, you may raise it during Open Forum at a Site Council meeting or contact any of us: [Liz Milner](#), [Ani Gnanalingam](#), [Jane Dick](#), [Jen Schultz](#).

每个月，网站会会学校改划（WASC过程中制定的）以及我的校，PTSA，家和学生提出的其他学校更新/的几个要点。要看本月程的副本（或以前会的信息），Site Council网站。如果您整个学校或政策有任何疑问，您可以在开放期在网站理事会会上提出，或联系我任何人：Liz Milner, Ani Gnanalingam, Jane Dick, Jen Schultz。

Karly

The 2017 Gunn Choir Staff Musical: And Then There Were Nuns

Tue-Thu, Feb 7-9, 8 PM, Palo Alto High School Performing Arts Center

Students, families, and the whole community are invited to join the 160 voice Gunn Choir and your favorite Gunn staff members for the fabulous 2017 Choir Staff Musical! Join in the fun as Dorothy and Toto set off for the Big Apple to audition for a Broadway musical. Despite stumbling into a mob hit and getting spirited away to a nunnery as part of the NYPD Witness Protection Program, nothing can keep our heroine from her ambition to make it in show biz. Tickets (\$20 for adults, \$10 for students) are on sale at <http://gunnchoir.org/performances/tickets>, at the SAC, and at the door. All proceeds benefit the Choir's scholarship fund for their singing tour to Ireland in June. Special note: The JLS choir will be featured on February 8, and the Terman choir on February 9. You won't want to miss it!

2017年Gunn合唱团及员工表演音乐剧：然后有修女

周二至周四，2月7-9日，晚8点，Palo Alto高中表演艺术中心

我们邀请学生，家庭和整个社区来加入160个成员的Gunn合唱团和你最喜欢的Gunn工作人员表演的棒极了的2017合唱音乐剧！加入乐趣，Dorothy和Toto去纽约参加百老汇音乐剧的试唱。虽然她们不巧卷入了一场暴乱之中，因而被纽约警察因为要保护证人而带走了，但是没有什么可以阻止我们的女主角们保证她们的演出成功。

门票（成人\$ 20，学生\$ 10）在这个网址出售：<http://gunnchoir.org/performances/tickets>，在SAC和在演出门口都可以买。所有收益都用于合唱团的奖学金基金，用于他们今年6月去爱尔兰的歌唱之旅。特别注意：JLS合唱团将于2月8日上演，Terman合唱团将于2月9日演出。你不会想错过它！

Apply Now for Scholarships to Summer Study Abroad

Deadline: Feb 15

Attention Parents: Summer study abroad is a great way to help your student develop global competency skills, as well as a second language. Did you know that CIEE has a partnership with Gunn High School and is offering scholarships for summer programs? It is still possible to apply for this fantastic opportunity. The final deadline is February 15, and there many programs all over the world. You can find all of the program information [here](#), as well as the [application](#). For more information or to get in touch with a family who took advantage of this program last year, please contact Gunn teacher Liz Matchett (lmatchett@pausd.org).

现在申请奖学金到海外暑期学习

截止日期：2月15日

家长们请注意：出国学习是一个很好的方式来帮助你的学生发展全球能力的技能，以及学习第二语言。你知道CIEE与Gunn高中有合作关系，并为夏季课程提供奖学金吗？现在仍然可以申请这个极好的机会。最后截止日期是2月15日，有世界各地的许多项目。你可以在这里找到所有的项目的信息[here](#)，以及申请材料[application](#)。要想了解更多信息或与去年享用过此计划的家庭联系，请联系Gunn的老师Liz Matchett（lmatchett@pausd.org）。

Support Our Gunn Athletes at Annual Juana Run

Sat, Feb 25, 8:30 AM, Barron Park

8K, 5K fun run, 1 mile and kids' races to benefit Gunn Sports Boosters, Juana Briones PTA, Terman Middle School PTA and the West Valley Track Club. Flat, Fast courses through scenic Barron Park. Pancake breakfast and neon tech-fabric race t-shirt included in entry. Register at www.juanarun.org.

Need your support on race day: please sign up to volunteer at <http://tinyurl.com/gw6cfv7> and specifically for Course Monitors at <http://tinyurl.com/zta5y4k>.

在年度Juana□□活□中支持我□Gunn的□□□

星期六，2月25日上午8:30，Barron Park

8千米，5千米乐趣跑，1英里和儿童比赛，收入用于Gunn体育助推器，Juana Briones PTA，Terman中学PTA和West Valley田径俱乐部。平坦快速的路线通过美丽的Barron Park公园。活动提供薄煎饼早餐和霓虹科技织品T恤。请在www.juanarun.org 注册。

还需要您在比赛当天的支持：请注册志愿者<http://tinyurl.com/gw6cfv7>

监跑员特别需要在这里注册：<http://tinyurl.com/zta5y4k>

The 2nd Annual Palo Alto Swing Dance: A Gunn HS Music Fundraiser

Sat, Feb 25, 6:30-9 PM, Terman Cafe, Terman Middle School

Adults 18 and over are invited to have a fun night out at the 2nd Annual Palo Alto Swing Dance, a fundraiser for the Gunn High School Music Department. Live music will be provided by the Gunn jazz bands. Each ticket includes swing dance lessons, light food, and non-alcoholic drinks throughout the evening. Multiple ticket options are available. Tickets & information can be found [here](#) or on [Facebook](#). Contact Keith Hunter (khunter@pausd.org) if you have any questions.

第二届每年度的Palo Alto摇摆舞会：Gunn 高中音乐筹款

周六，2月25日，晚6：30-9 PM，Terman中学餐厅

我们邀请18岁及以上的成年人在第二届Palo Alto摇摆舞年会上度过一个有趣的夜晚，这是Gunn高中音乐系的筹款活动。现场音乐将由Gunn爵士乐队提供。每张票包括整个晚上的舞蹈课，小食和非酒精饮料。有各种购票的选项。门票和信息可以在这里[here](#)或在Facebook[Facebook](#)上找到。如果您有任何问题，请联系Keith Hunter (khunter@pausd.org)

Caroline2020

Pedaling for Prizes Lights Up Gunn!

“踏□而得□”活□照亮了Gunn!

Gunn bicyclists were greeted by volunteers with small treats and prizes and free bike lights on Wednesday. City of Palo Alto's City Lights Initiative gave Gunn's Safe Routes to School Team fifty bicycle headlight/taillight sets for students who needed them. Volunteers installed the lights at the event. Many more students still need bike lights. Bicyclists who ride when the sun is not fully out are required by law to have a headlight and rear reflector to see and be seen. Make sure your student's bike is legally and safely lit.

在周三，志愿者□用小礼物和免□的自行□灯迎接Gunn的□手□。Palo Alto的城市灯光□划□Gunn“安全到达学校□路”中有需要的学生□手□□了50套自行□前灯/尾灯。活□中自愿者□□学生安装了□灯。□有□多学生需要自行□□灯。法律□定在太阳没有完全出来的情况下，□□的人必□打开前灯和尾灯以便自己能看清楚也能被□人看□。□确定你家学生的自行□有合法以及安全的灯光装置。

Gunn Athletics

Gunn 体育运□

Athlete Recognition

Gunn Sports Boosters would like to recognize **Archer Olson**, Girls Varsity Basketball. She was the featured athlete in an article in the Daily News. Not only is she a great basketball player she is also an outstanding student. She is on her way to Cal and is hoping to make the team as a walk-on for the Cal Women's basketball team. We are sure we will be hearing more about her in the coming years. Go Titans!

Gunn 运动助推者要表彰的是女子篮球校队的Archer Olson，她是这期Daily News 介绍的主要运动员。她不仅是位优异的运动员，同时也是位优秀的学生。她即将成为加州大学的学生，也将会成为加大女子篮球队的一员。可以肯定的是，在未来的几年里，我们还会继续得到她的消息。加油Titans！

PAUSD & PTAC

Palo Alto □合学区与家□教□咨□委□会

2017 Annual Sweetheart Awards - Call for Nominations

2017年度“甜心□” 征集提名

Nominations due Fri, Feb 10

Is there a bus driver, friend, teacher, administrator, neighbor, aide, crossing guard, coach, fellow student, therapist, physician, volunteer or relative that has done something (however large or small) for your special needs child with an IEP or 504? Honor that person by nominating him or her for a Sweetheart Award. Submit nominations using this [online form](#) by February 10th. The Awards Ceremony will be on Wednesday, February 22nd from 6-8 PM at Nixon Elementary School. For more information or questions email: sweethearts.award@gmail.com or go to www.cacpaloalto.org. Co-sponsored by Palo Alto Community Advisory Committee for Special Education and the Palo Alto Council of PTAs.

是否有一个公共汽□司机，朋友，老□，管理□，□居，助手，□路□察，教□，同学，治□□，医生，志愿者或□戚已□□您的有特殊需要的IEP或504孩子做了一些 或大或小的事？通□提名他或她□得“甜心□”来表□他□吧。在2月10日前使用此在□表□提交提名。□□典礼将于2月22日星期三下午6□至8□在Nixon小学□行。更多信息或□□□□□子□件到: sweethearts.award@gmail.com 或□□

www.cacpaloalto.org. 此活动由Palo Alto社区特殊教育咨委会及Palo Alto家口教口咨口委口会共同主口。

Section 5 Richard

Palo Alto Chinese New Year Fair

Sun, Feb 12, 2-5 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

The Palo Alto Chinese Community cordially invites you to join our 2017 Chinese New Year Fair, which will feature performances of Chinese folk music, instruments and dances by local talents as well as students from Palo Alto Unified School District (PAUSD). Many Chinese culture will be exhibited such as Chinese brush painting, Mahjong, dumpling-making, fung shui, board games and crafts. The event is free to all Palo Alto residents, and food will be sold for fund-raising to support Palo Alto schools. This event is co-sponsored by City of Palo Alto and the PTA Council, and the goal is to promote friendship among residents of different cultures and contribute to the vibrancy and health of our diverse community. Hope to see you all there! Questions please contact Hannah Lu hannahlu00@gmail.com or Sheena Chin sheenachin@gmail.com.

Palo Alto 中国新年口会

口口：星期日，2月12日下午2-5点，地址：Mitchell Park社区中心，3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto口人社区口口邀口您参加我口的2017年中国新年展，口活口将展示本地才子口以及Palo Alto口合学区（PAUSD）学生口的中国民口音口，口器和舞蹈表演。口多中国文化将会展出，如中国画笔，麻将，口子制作，口水，棋口游口和工口品。所有Palo Alto居民都可以免口参加口口活口，展会口将出售食物，所得用于口助Palo Alto的学校。口个活口由Palo Alto市和PTA委口会共同口助，目的是促口不同文化的居民之口的友口，并口我口的多元化社区的活力和健康做出口献。希望您口来参加！有口口口口系Hannah Lu：hannahlu00@gmail.com 或Sheena Chin：sheenachin@gmail.com。

****NEW** Nominate Great People for Awards**

Deadline for nominations: Wed, Feb 15

Each year the Palo Alto Council of PTAs may bestow one of several California State PTA Honorary Service Awards to individuals or organizations that have demonstrated outstanding service to children and youth in our community. The individuals or organization nominated must make far-reaching, notable contributions. The PTA Council HSA Committee selects persons or groups who have benefited children and youth on a district-wide or Palo Alto community level. If you know of someone or an organization that deserves to be honored at this level,

please complete the form at <http://ptac.paloaltopta.org/>. You can also find the list of past recipients there. Recipients will be announced at our Honorary Service Award Reception on April 27, 2017. Questions: contact pat@magic.com.

****新**提名杰出人物**

提名截止 星期三, 2月15日

每年, Palo Alto的家教咨委会都会向我们社区的儿童和青少年做出出色服务的个人或加州PTA荣誉服之一。被提名的个人或必做出杰出的, 著的献。PTA委会HSA委会在全区或Palo Alto社区范围内有益于儿童和青年的个人或群体。如果你知道有人或得份荣誉, 填写<http://ptac.paloaltopta.org/>上的表格。你可以找到以前的人的名。名将在2017年4月27日的荣誉服招待会上公布。如有任何系pat@magic.com。

Community

PALY Speech and Debate Summer Camp

Registration now open. Session 1: June 13-17; Session 2: July 31-Aug 4

The PALY Speech and Debate camp centers around providing students with an introduction to speech and debate. The goal of our camp is to prepare students for competition in these activities once they go to high school. On top of that, speech and debate are both life skills as they teach students to express themselves and be more articulate. Second year campers have the opportunity to be placed in a more advanced classroom setting, while first year campers will be given more of an introduction to speech and debate. To register go to: pasdc.weebly.com.

Blind Date w/a Book (Palo Alto Library Event)

Month of February, Teen Zone, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

If your blind date with a book doesn't work out, then check out a new one. No hurt feelings! Review your book date for a chance to win prizes.

社区

PALY演和夏令

注册在已开始。第一期: 6月13 - 17日; 第二期: 7月31日至8月4日

Paly演和夏令学生提供和演的入知。我的目的是学生在入高中后能在些活中参加。除此之外, 演和都是很有用的生活技能, 因学生可以学会如何更清晰地表达自己。第二年的参加者有机会被安排在度更大的班中, 而第一年的主要学演和基知。注册pasdc.weebly.com。

Andy Yang

Anti/Valentine Party (Palo Alto Library Event)

情人派对 (Palo Alto活)

Tue, Feb 7, 4:30 PM, Midtown Room, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Join us for lit up cards, button making, pencil duct tape roses, contests, and chocolate! Whether you loathe the holiday or not, there is something for you to make for everyone. Registration required.

加入我们制作照明卡，按钮制作，笔筒玫瑰，比赛和巧克力！无论你是否喜欢情人节，每个人都能在这里找到他喜欢的活动。需要注册。

Question, Persuade and Refer (QPR) Training

Tue, Feb 7, 6-8 PM, Mitchell Park Community Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Question, Persuade and Refer (QPR) for suicide prevention is a FREE two-hour training available to anyone 18 years of age or older. QPR training helps you learn the signs of suicide, and what to do to help prevent this most preventable of deaths. Sponsored by the City of Palo Alto and Project Safety Net. Register via the City of Palo Alto at <http://bit.ly/2j5YWIX>

培训，服务和参考 (QPR) 培训

2月7日下午6-8点，Mitchell公园社区中心，3700 Middlefield Rd, 帕洛阿托。培训，服务和推荐 (QPR) 自我防护是一个免费的两个小时培训18岁以上的任何人。QPR培训可以帮助你学习自我的迹象，以及如何做，以帮助防止最可预防的死亡。由帕洛阿托市和目击安全网协助。通过帕洛阿托市注册<http://bit.ly/2j5YWIX>。

NEW FREE Family Science Night at the JMZ

Wed, Feb. 8, 5:30-7:30 PM, Junior Museum & Zoo, 1451 Middlefield Rd, Palo Alto

The award-winning JMZ science teachers invite all PAUSD families to Family Science Night. This free after-hours special night of learning and fun is a celebration of science in schools. Join in for exciting hands-on science activities, animal encounters and experience a sampling of what is taught in local elementary schools. There is no admission charge for Family Science Night at the JMZ. All local families and teachers are welcome!

我们的JMZ科学教师邀请所有PAUSD家庭到家庭科学之夜。这是一个免费的，特别的学校和家庭的夜晚是庆祝学校的科学活动。加入令人兴奋的科学活动，动物遭遇和体验本地小学教授的展品。家庭科学之夜在JMZ没有入场费。欢迎所有当地家庭和教师！

NEW Takeover: Teen Creativity Party

Fri, Feb 10, 6-9 PM, Palo Alto Art Center, 1313 Newell Rd, Palo Alto

After-hours party for teens (grades 9-12) at the Palo Alto Art Center. Hands-on artmaking, open-mic, henna artist, music, and more! Free! High school student ID needed for entrance. Facebook

event: <https://www.facebook.com/events/393813334288990/>. Questions? Contact Lucy Larson, Director of Education, Lucy.Larson@CityofPaloAlto.org.

是在Palo Alto中心的青少年的晚会派对（9-12年级）。手工，开放式麦克风，指甲花家，音等等！免费参加！入学所需的高中学生ID。Facebook：<https://www.facebook.com/events/393813334288990/>。有疑问？联系Lucy Larson，教育Lucy.Larson@CityofPaloAlto.org。

****NEW** PALY Choirs "Sounds Like Teen Spirit" Concert**

Tue & Wed, Feb 14 & 15, 7 PM, Paly Performing Arts Center, 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

PALY Choirs and Rise Together Education present a celebration of 90's Song, Dance and Style! The February 15 show will feature special teacher performances, a raffle and a silent auction with partial proceeds to benefit the Rise Together Foundation. Tickets available at <http://palychoirs.com/buy-tickets/> or at the door for \$10 adults; \$5 seniors & kids.

PALY合唱和Rise Together Education提出了90年代歌曲，舞蹈和风格的庆祝活动！2月15日的展会将特别的老演出，抽和无声拍，部分收益，使Rise Together基金会受益。票可在<http://palychoirs.com/buy-tickets/>或在门口；成人：\$10；老人和孩子：\$5。

Section7 George

Safe & Confident Winter Bicycling Class

Thu, Feb 16, 5:30-7:30 PM, Stanford Grad. Community Center

This class is for bicycle commuters who want to learn about skills and equipment needed to ride safely and comfortably during the chilly, wet, shorter days of Bay Area winter. Though held at Stanford, the class is open to non-Stanford affiliates. \$35 per person. Register at <http://hip.stanford.edu> (put "bike" into search bar, class code: bile-03), and more details will be provided. Instructors: John Ciccarelli, League of American Bicyclists Certified Instructor and Jane Rosten, LCSW, HIP Mgr. Environmental Behavior Change.

安全自信的冬季骑车培训

周二，2月16日，5:30-7:30，斯坦福大学研究生社区中心，750 Escondido路，斯坦福。这节课是为自行车通勤者想要了解的技能 and 设备需要安全舒适地骑在寒冷，潮湿，的湾区冬季日子。虽然在斯坦福举行，这节课开放给所有非斯坦福人员。每人\$35。在这里注册

<http://hip.stanford.edu> (把“自行□”放入搜索□, □代□ : bile-03), 网站提供更多的□。教□ : John Ciccarelli, 美国自行□□盟□□教□, 和Jane Rosten, LCSW, HIP Mgr.

****NEW** 2nd edition of Palo Alto Roots Literary Magazine**

Submit before Fri, Feb 24

Does your teen want to see their art or writing published? Palo Alto Roots, Palo Alto's teen literary magazine, is looking for submissions. Its mission is to showcase teen voice and talent in the community. They accept submissions from students from all Palo Alto middle and high schools. The magazine will be distributed in most public places including doctor's offices, schools, and libraries. Submit art, photographs, poems, short stories, to paloalroots@gmail.com before February 24. Written submissions should not exceed 750 words. PA Roots is supported by a grant from Bryant Street Garage Fund and the City of Palo Alto.

****新**第二版的帕洛阿□托根文学□志**

在2月24日星期五前提交

你的青少年想看他的□□或写作出版□? Palo Alto Roots, Palo Alto的青少年文学□志, 正在□找稿件。它的使命是在社区中展示青少年的声音和才能。他□接受来自所有帕洛阿□托中学和高中的学生的提交。□□志将在大多数公共□所, 包括医生□公室, 学校和□□□分□。在2月24日之前将作品, 照片, □歌, 短篇故事提交至paloalroots@gmail.com。提交的作品不得超□750字。PA Roots由布莱恩特街□□基金和帕洛阿□托市的□助。

Community Service Online Course for High School Students

Check out Get Involved Palo Alto's new service-learning course [Youth Changing the World!](#) Designed for high school students and collaborating with Youth Service America curriculum, we offer this personal development course for students to complete meaningful service experiences on their own time. Course materials are on Schoology, and students may take up to a year to complete. Learn the principles of Grit, Perseverance, and Growth Mindset as you develop a project with us! Earn the President's Award for Volunteer Service by connecting passions and interests to earn service hours and improve the local, national, and international community. Get Involved Foundation is a 501(3)c organization that helps local students connect to their interests via service-learning, internships, and career education. Looking for an organization that matches your student's interests? Check out our vetted lists of nonprofits by interest category at <http://www.getinvolvedpa.com/organizations.html>. Need to find an opportunity that matches your student's schedule? See our calendar at <http://www.getinvolvedpa.com/opportunities-calendar.html>. Visit the Get Involved

Palo Alto website for many helpful resources: Getinvolvedpa.com.

高中学生社区服务在日程

看看参与Palo Alto的新服务学习项目青年改变世界！高中生，并与美国青少年服务项目合作，我们为学生提供个人展示项目，以在自己的社区完成有意义的服务项目。项目材料是在Schoology，学生可能需要一年完成。当我们一起开始一个项目，学习Grit，坚持和成心的原因！通过连接激情和兴趣，我们得服务并改善地方，国家和国际社会，我们得励志志愿服务。参与基金会是一个501 (3) c，帮助当地学生通过服务学习，和社区教育与他人的兴趣联系起来。寻找符合学生兴趣的项目？

<http://www.getinvolvedpa.com/organizations.html>. 按照兴趣查看我核的非利机构列表。需要找到一个符合学生日程安排的机会？

<http://www.getinvolvedpa.com/opportunities-calendar.html>. 看我日历。

Palo Alto网站获取更多有用的资源：Getinvolvedpa.com.